
7 سیاسی

نظر مجلس درباره تغییرات ایجاد شده
 در دولت چیست؟

ســرویس سیاســی- پــس از تغییراتی که 
در دولــت ایجاد شــد یعنی خداحافظــی با آقای 
میرکاظمی در سازمان برنامه و بودجه، آقای ساداتی 
نژاد در ســازمان جهاد کشاورزی و همچنین وزیر 
آموزش و پرورش که پیشــتر اتفاق افتاد به ســراغ 
این رفتیم تا نظــر نمایندگان مجلس را درباره این 
تغییرات جویا شــویم از همین رو نیز به ســراغ دو 
تــن از نمایندگان مجلس رفتیم تا چند و چون این 

ماجرا را از آنها بپرسیم.
بخشــی از دلیــل تغییــرات دولــت 
نارضایتی فرهنگیان و بازنشستگان بوده 

است 
محمــد علــی نقد علــی عضو فراکســیون 
روحانیــت مجلس در این باره بــه ما گفت: یکی 
از مســائلی کــه واقعا در تعامــل مجلس با دولت 
مهم اســت این اســت که مواردی کــه به دولت 
گوشــزد می شــود و مواردی که خود دولت به آن 
می رســد تا تغییرات ایجاد کند کار را نگذارد تا به 
استیضاح و ســوال برسد در برخی از این مواردی 
کــه تغییر انجام شــد دلیلش این بــود که برخی 
 اقشــار نظیر فرهنگیان و بازنشستگان و.. اعتراض 

داشتند.
وی ادامــه داد: برای مثــال در وزارت جهاد 
کشــاورزی و مدیریت بازار مسائل بر زمین مانده 
زیــادی بود و این تغییرات را به فال نیک می گیریم 
که دولت به این نتیجه رســیده اســت که برخی از 
تغییرات را باید در وزرا انجام دهد همچنین منتظر 
تغییرات دیگری نظیر تغییر وزیر میراث نیز هستیم 
؛زیــرا بار این وزارت خانه بر زمین مانده اســت و 
حاشیه زیاد دارد . امیدواریم وزیر جدیدی که برای 
جهاد و اموزش و پرورش انتخاب می شود بتوانند 

کاستی ها را جبران کنند.
نماینده مردم خمینی شــهر در مجلس درباره 
افراد انتخاب شــده نیز گفت: مدل کار در سازمان 
برنامه با کار در سازمان امور مالیاتی بسیار متفاوت 
اســت . بنا نداریم در انتصابات ورود کنیم و جمع 
بندی دولت هرچه باشــد احتــرام داریم در وزرا 
منتظریــم که ببنیم چه گزینــه ای را دولت معرفی 

میکند و بعد از معرفی اظهار نظر خواهیم کرد.
اقدامــات اقتصادی دولــت یکپارچه 

نیست 
رضــا تقی پور انوری، رئیــس کمیته صنعت 
مجلس نیز در این باره به ما گفت: بخشی از تغییرات 
لازم و طبیعی اســت زیرا دولت هــا بعد از اینکه 
شــروع به کار میکنند با توجه به عملکردها و ابعاد 
دیگر کار از جمله هماهنگی در داخل هیات وزیران 
این نیاز را می بینند که تغیراتی را در داخل وزیران و 

یا معاونانشان ایجاد کنند. 
یک بخش هم این اســت که وقتی دولت های 
جدید شــروع بــه کار می کنند هنــوز افراد جدید 
شــناخته شــده نیســتند و بعد از ایجاد شناخت 
لازم می بینند کــه روش ها را اصلاح کنند.معمولا 
تغییرات زمانی مثبت است که گزینه های جایگزین 

با شــاخص های بهتری انتخاب شوند و امیدواریم 
که این اتفاق در دولت بیفتد.

وی درباره افراد انتخاب شده نیز گفت:  شاید 
زود باشــد برای قضاوت اما من شخصا نظرم این 
بود کــه آقای میرکاظمی در کار خودش موفق بود 
البته آنجا  معمولا جایگاه پرچالشــی است به دلیل 
محدودیت های بودجه ای و از ســوی دیگر قانون 
بودجه ای محدودیت ها را ایجاد می کند اما با توجه 
به شناختی که از معاونان قبلی دارم به نظرم وی در 

آنجا موفق بود .
تقی پور تغییرات دیگری را نیز در دولت لازم 
دانست و گفت: باید اقدامات اقتصادی یک پارچه 
باشد الان به نظر این پالش وجود دارد که تصمیمات 
کلان یک پارچه نیست و هر تغییر هم در این ارتباط 

باید در باره آن فکر شود.

نماینده مجلس گفت: دلیل برخی از تغییراتی که در کابینه دولت انجام شد، اعتراضات اقشاری نظیر فرهنگیان و بازنشستگان بود.

سرویس سیاسی- عضو کمیسیون 
صنایع مجلس از ارجاع تقاضای استیضاح 
وزیر صمت به کمیســیون صنایع مجلس 

خبر داد.
لطــف الله ســیاهکلی درخصوص 
طرح اســتیضاح وزیر صمت و ارائه آن به 
هیات رئیســه، گفت: با توجه به تذکری 
که مقام معظم رهبری دادند که »شــرکت 
هــای بزرگی که وابســتگی ارزی ندارند 
چرا قیمــت محصولات خود را به قیمت 
ارز های تلگرامی می فروشند«، می بینیم که 
این حرف خیلی دقیق و تخصصی است، واقعا چرا باید فولاد و پتروشیمی و مس 

چند برابر قیمت واقعی خود به فروش برسند؟
وی ادامه داد: شرکت هایی از این دست ۲۰۰-۳۰۰ درصد سود ببرند و مصیبت 
آن را مردم بکشند که مسکن، لوازم خانگی، خودرو و خیلی اقلام دیگر بی اندازه 

گران شود؟

عضو کمیسیون صنایع با اشاره به گرانی اخیر در صنعت خودرو ابراز داشت: 
هنوز چند روز از این تذکر رهبری سپری نشده بود که مشاهده می کنیم خودرو تا 
۴۲ درصد رشد می کند بدون اینکه کیفیت آن تغییر کرده باشد؛ یا بدون اینکه اتفاقی 
در این حوزه رخ داده باشد و خدمت تازه ای ارائه داده باشد؛ لذا امروز دیگر خرید 

پراید هم برای مردم آرزو شده است.
وی همچنین عنوان کرد: بنابراین من فکر می کنم که مجلس دیگر به این نتیجه 
رسیده که استیضاح وزیر صمت را در دستور کار خواهد گذاشت و به زودی این 
استیضاح به مجلس می آید و وزیر باید در این زمینه پاسخگو باشد. ما معتقدیم که 
ناکارآمدی در این حوزه باید جراحی شــود، کار از تذکر و ســوال و این ها گذشته 

است.
ســیاهکلی در خصوص جزئیات اســتیضاح گفت: درخواست جمعی از 
نمایندگان پیش از این تقدیم هیات رئیســه مجلس شــده بود و هیات رئیسه این 
درخواست را به کمیسیون صنایع ارجاع داد، ریاست کمیسیون صنایع طی نامه ای 
خطاب به وزیر صمت از وی دعوت کرد تا در جلسه یکشنبه ۲۷ فروردین کمیسیون 
شرکت کند و در این جلسه با حضور وزیر و نمایندگان متقاضی استیضاح درخواست 
استیضاح و محورهای آن بررسی شود. در صورتیکه نمایندگان استیضاح کننده در 
این جلســه از توضیحات وزیر قانع نشوند درخواست استیضاح به صحن علنی 

مجلس خواهد آمد.

ســرویس سیاسی- مدیرکل بهره برداری و نگهداری آزادراه های کشور 
گفت: به جز ۱۲ آزادراه که به ســامانه پرداخــت الکترونیک عوارض متصل 

هستند، ۴ آزادراه دیگر تا پایان بهار الکترونیکی می شوند.
اخذ عوارض در تمام آزادراه های کشــور تا پایان امسال باید الکترونیکی 
شــود، این قانون که در بودجه سال ۱۴۰۲ آمده عیناً در قانون بودجه سال های 
۹۹ تا ۱۴۰۱ هم آمده بود، اما روند الحاق آزادراه هایی که اخذ عوارض در آن به 
صورت دستی انجام می شود به شبکه ETC )پرداخت الکترونیکی عوارض( 

به کندی انجام گرفته است.
در همین راستا »عباس بیات سرمدی« درباره آخرین وضعیت الکترونیکی 
شــدن عوارضی آزادراه ها، گفت: مجموعاً ۲۸ آزادراه در حال بهره برداری در 
کشور وجود دارد که ۵ آزادراه در اختیار دولت است و شامل آزادراه های تهران- 
قم، تهران ساوه، آزادراه کرج - قزوین، قزوین - زنجان و بندرعباس- بندر شهید 
رجایی اســت. وی توضیح داد: از ۲۳ آزادراه دیگر که غالباً با ســرمایه گذاری 
غیر دولتی نگهداری شــده است تاکنون حدود ۱۲ آزادراه الکترونیکی شده اند 
و بخشی از آزادراه قزوین - رشت در محدوده قزوین پیش از سال نو به شبکه 
ETC متصل شــده اســت اما از آنجایی که کل مسیر متصل نیست در حساب 
نمی آوریم.بیات ســرمدی افزود: ۱۶ پروژه آزادراهی نیز باقی می ماند که البته 
 ETC بار اصلی تردد در همان آزادراه های منتهی به تهران اســت که مجهز به
شــده وهمان ۱۲ آزادراه اعلام شده است. وی گفت: پیش بینی می کنیم آزادراه 
قم- کاشان، ساوه- همدان و زنجان- تبریز که هم اکنون عملیات ETC در آنها 
در حال انجام است تا پایان بهار به شبکه آزادراه های الکترونیکی اضافه شود. 
آزادراه قزوین- رشــت نیز چهارمین پروژه است که تا پایان بهار به طور کامل 

به شبکه متصل می شود.
پروژه اخذ عوارض به صورت الکترونیکی از ۲۸ اسفند ۹۷ آغاز شد و در 
گام اول  چهار آزادراه  تهران-قم، تهران-ساوه، کرج-قزوین و قزوین-زنجان به 
سامانه ETC )پرداخت الکترونیکی عوارض( مجهز شدند پس از آن ۳ آزادراه 
دیگر به این ســامانه تجهیز شدند و در حال حاضر ۱۲ آزادراه کشور به سامانه 

اخذ الکترونیک عوارض مجهز هستند که به زودی به تعداد ۱۶ آزاد می رسد.

سرویس سیاسی- بسترهای حقوقی و تامین مالی و برخی موانع اجرایی 
طرح های انتقال آب دریا در چهاردهمین جلســه انتقال آب از خلیج فارس 
و دریای عمان به فلات مرکزی به ریاســت معاون اول رئیس جمهور مورد 

بررسی قرار گرفت.
محمد مخبر معاون اول رئیس جمهور عصر ســه شنبه در چهاردهمین 
جلســه انتقال آب از خلیج فارس و دریای عمان به فلات مرکزی با حضور 
وزرای نیــرو و صنعــت، معدن و تجارت، معــاون اجرایی رئیس جمهور و 
همچنین مســئولان دستگاه های مربوطه، تأکید کرد: اجرای این طرح اساسی 
با بهره گیری از توانمندی شــرکتهای بزرگ صنعتی می تواند الگویی مناسب 
برای حل مســائل مهم کشور با بهرمندی از ظرفیت بخش های خصوصی و 

غیردولتی قرار گیرد.
در این جلســه وزارت نیرو گزارش جمع بندی دستگاه ها و شرکتهای 
فعال در طرح انتقال آب به فلات مرکزی را ارائه کرد و در ادامه در خصوص 
بســترهای حقوقی اصلی برای اجرای طرح های انتقال آب دریا و مدل های 

تأمین مالی آن بحث و تبادل نظر و تصمیم گیری شد.

سیاهکلی خبر داد؛

ارجاع استیضاح وزیر صمت به 
کمیسیون صنایع  مجلس

مدیرکل نگهداری آزادراه ها:

اخذ عوارض در ۴ آزادراه تا پایان بهار 
الکترونیکی می شود

جلسه پروژه خطوط انتقال آب از خلیج فارس صورت گرفت:

بررسی بسترهای حقوقی، مالی و 
موانع اجرایی طرح انتقال آب دریا

مصوبه شورای عالی انقلاب فرهنگی 

تسنیم مدعی شد

تکذیب نسبت فامیلی همسر وزیر صمت با رییس جمهور

دهه شصت 

هیات ایرانی در عربستان  

خودش کنار برود

مدارک آن موجود است

دعاگوی آن ها هستم

جلوه نهی از منکر 

باید ترسید

خرید پراید 

اخبار ویژه ...

بخشی از تغییرات لازم و طبیعی است زیرا دولت ها بعد از اینکه شروع به کار میکنند 
با توجه به عملکردها و ابعاد دیگر کار از جمله هماهنگی در داخل هیات وزیران این 
نیاز را می بینند که تغیراتی را در داخل وزیران و یا معاونانشــان ایجاد کنند. یک 
بخش هم این است که وقتی دولت های جدید شروع به کار می کنند هنوز افراد جدید 
شناخته شده نیستند و بعد از ایجاد شناخت لازم می بینند که روش ها را اصلاح کنند.

 

سرویس سیاسی- ســخنگوی کمیسیون 
تلفیــق بودجه مجلــس اخیرا از عــزم مجلس 
بــرای لغو افزایش پلکانی حقــوق خبر داده که 
در صورت اجرا باعث کاهش میزان رشد حقوق 
کارمندان حداقلی بگیر و در مقابل، افزایش بیشتر 

حقوق کارمندان حداکثربگیر می شود.
دولت در لایحه بودجه سال ۱۴۰۲، افزایش 
حقوق هــا را به صــورت پلکانی طراحی کرد و 
به طــور میانگین افزایــش ۲۰ درصدی حقوق 
کارمندان را پیشنهاد داد. بر اساس لایحه بودجه 
سال ۱۴۰۲ که دولت به مجلس ارائه کرد، میزان 
افزایــش حقوق برای کارمنــدان حداقلی بگیر، 
بیشتر از ۲۰ درصد و برای کارمندان با حقوق های 
بــالا، کمتــر از ۲۰ درصد افزایــش می یافت به 
طوری که متوســط افزایش حقوق ها ۲۰ درصد 
می شد. هدف دولت از این اقدام، عادلانه سازی 
حقوق ها و کاهش شــکاف دریافتی کارمندان و 
همچنین حمایــت از کارمندان حداقلی بگیر در 

شرایط تورمی با وجود محدودیت منابع بود.
اما مجلس با پیشنهاد دولت مخالفت کرد و 
میزان افزایش حقوق ها در سال جاری را به طور 
مطلق و یکسان ۲۰ درصد برای همه کارمندان و 
مدیران تصویب کرد. بر اســاس مصوبه مجلس، 
فرضا اگر فردی در سال گذشته ۲۰ میلیون تومان 
دریافتی داشــته امســال حقوقش به ۲۴ میلیون 
تومان می رســد و رشد ۴ میلیون تومانی می کند. 
اما کسی که سال گذشته ۶ میلیون تومان دریافت 
می کرده امسال حقوقش به ۷ میلیون و ۲۰۰ هزار 
تومان می رســد و فقط یک میلیون و ۲۰۰ هزار 

تومان به حقوقش اضافه می شود.
درواقع با مصوبــه مجلس، حقوق مدیران 
و حداکثربگیران در ســال جاری به طور مطلق 

افزایش بیشــتری خواهد یافــت و فاصله آنها با 
حداقل بگیران هم مجددا بیشتر می شود.

با ایــن حال دولت بــرای عادلانه کردن و 
کاهش شکاف حقوق ها تلاش کرد در تصویبنامه 
در خصوص تعیین ضریب افزایش حقوق سال 
۱۴۰۲ کارکنان و بازنشســتگان دولت، کمی این 
فاصلــه را تعدیل کند و حقوق حداقل بگیران را 
با اســتفاده از ظرفیت های قانونی، بیشتر افزایش 
دهد.به تازگی اما خبرهایی مبنی بر عزم مجلس 
برای لغــو افزایش پلکانی حقــوق کارمندان و 
»افزایش ۲۰ درصدی برای تمامی کارمندان اعم 
از حداقلی بگیر و حداکثربگیر« منتشر شده است. 
آخرین نمونه آن، اظهارات سخنگوی کمیسیون 
تلفیــق بودجه ۱۴۰۲ مجلس اســت که از عزم 

مجلس برای این کار خبر داده است.
توجیه عجیب مجلس: حداکثربگیران 

ناراحت می شوند!
رحیم زارع ســخنگوی کمیســیون تلفیق 
بودجه سال ۱۴۰۲ اعلام کرد: مجلس در جریان 
بررســی لایحه بودجــه تصویب کرد که حقوق 
همه کارکنان دولــت ۲۰ درصد افزایش یابد اما 
در حــال حاضر در آیین نامه ای که دولت تدوین 
کرده، افزایش حقوق ها به صورت پلکانی است.
وی بــا بیان اینکه افزایــش پلکانی حقوق 
کارکنان دولت مخالف مصوبه مجلس اســت، 
گفت: مجلس افزایــش ۲۰ درصدی برای همه 
کارکنــان را تصویب کرده لذا آنچه که ســازمان 
برنامــه و بودجــه دربــاره افزایــش حقوق ها 
 یعنــی به شــکل پلکانــی در نظر گرفتــه باید 

اصلاح شود.
ســخنگوی کمیســیون تلفیق بودجه سال 
۱۴۰۲ بــا بیــان اینکه افزایــش پلکانی حقوق 

بــه ضرر کارکنان دولت اســت، گفــت: با این 
روش کارکنانی کــه ۲۱ میلیون حقوق دریافت 
می کردند، میزان کمتری افزایش حقوق خواهند 
داشت که این اقدام باعث رنجش متخصصین و 

اساتید دانشگاه و غیره خواهد شد.
زارع با تاکید بر اینکه هیئت تطبیق مصوبات 
مجلــس به این موضوع ورود خواهد کرد، ادامه 
داد: ممکن اســت هیئت این آیین نامه اجرایی را 
رد کرده و دولت آیین نامه اجرایی را اصلاح کند.
وی افــزود: اگر هیئت تطبیــق مصوبات 
مجلس افزایش پلکانی حقوق کارکنان دولت را 
رد کند، سازمان برنامه و بودجه باید افزایش ۲۰ 

درصد حقوق کارکنان را برای همه اعمال کند.
مجلس کدام را انتخاب می کند؟

اگر مجلــس بخواهد افزایش ۲۰ درصدی 
حقــوق بــرای تمامی کارمندان را بدون رشــد 
هزینه هــای جاری اجرا کند، ایــن اقدام باعث 
کاهش حقوق کارمندان حداقلی بگیر می شــود 

که اقدامی به دور از عدالت است.
بررسی ها نشــان می دهد با افزایش حقوق 
همه ســطوح با یک ضریب یکســان )مثل ۲۰ 
درصد(، سال به ســال حداکثربگیران پولدارتر 
شــده و شکاف حقوق ها بیشــتر می شود و این 

خلاف عدالت است. 
بــا اصرار مجلس بــر افزایش حقوق ها در 
سال جاری با ضریب یکسان ۲۰ درصد، فاصله 
حداکثربگیران با حداقل بگیران بیشــتر از ســال 
قبل می شود. این در حالی است که در سناریوی 
پلکانی که دولت پیشــنهاد کرده بود، می شــد با 
کــم و زیاد کردن ضریب افزایش ، حداقل فاصله 
حقوق بگیران را حفظ کرد و مانع شکاف طبقاتی 

بیشتر شد.

ســرویس سیاســی- یک عضو کمیسیون 
امور داخلی کشــور و شــوراها در مجلس گفت: 

باید بپذیریم نقص و نارســایی هایی که در حوزه 
فرهنــگ و ترویج حجاب اتفاق افتاده اســت را با 
توســل جستن به شیوه های امنیتی و انتظامی نمی 

توانیم جبران کنیم.
احمد علیرضابیگی با اشــاره به تلاش دشمن 
بــرای نشــان دادن تصویری امنیتی و سیاســی از 
حجــاب، بیــان کــرد: موضوع حجــاب یکی از 
موضوعــات ارزشــی جامعه ما اســت اما ترویج 
حجاب با توســل به شــیوه های امنیتی، و ســلبی 

جواب نمی دهد.
نماینده تبریز با بیان این که »دشــمن نیز موفق 
شــده بحث حجاب را سیاســی کرده و تبدیل به 
وســیله ای برای ابراز مخالفت کند« اظهار کرد: هر 
اقدامی که بخواهد موضوع حجاب را سیاســی و 
امنیتی کند نوعی گام برداشــتن در سناریویی است 

که دشمن طراحی کرده است.
علیرضابیگــی بــا تاکید بر این که مســئولان 
باید مراقب باشــند تا زمینــه رویارویی و ایجاد دو 
قطبی در جامعه ایجاد نشــود، گفت: اکنون باید به 
موضوعاتی بپردازیم کــه همه مردم در خصوص 
آن اتفاق نظر دارند. تورم، بیکاری، مشــکلاتی که 
جامعه را به جهت فقدان امنیت شغلی تهدید کرده، 

خانواده ها را از هم می پاشاند. 
کمتــر خانواده ای به واســطه فقدان حجاب 
درحال متلاشی شدن است اما خانواده های زیادی 
به واســطه مســائل اقتصادی در حال فروپاشــی 
اســت. چه میــزان پرونده های طــلاق در محاکم 
و دادگاه بر ســر مســائل اقتصادی باز است. باید 
 انــرژی حاکمیت صرف حل این مســائل کلیدی 

شود.

اصرار مجلس بر پرداخت های ناعادلانه حقوق ها 
در دستگاه های اجرایی

علیرضابیگی عضو کمیسیون امور داخلی کشور و شوراها:

نباید زمینه دوقطبی سازی در جامعه ایجاد شود

مصطفی میرســلیم، نماینده مردم تهران در مجلس، در واکنش به اینکه 
برخی بر این باورند که برخورد سلبی در حوزه حجاب نمی تواند تأثیر مثبت 
بگذارد، گفت: امیدوارم طرحی که ســردار رادان اعلام کرد و از ۲۶ فروردین 
عملی می شود، تاثیر مثبت داشته باشد. در حقیقت او در حال اجرای مصوبه 
شــورای عالی انقلاب فرهنگی اســت. او درباره برخی ادعاها مبنی بر اینکه 
برخی از افرادی که مشــمول عفو رهبری شدند، مجدداً برای گذراندن ادامه 
محکومیت فراخوانده شدند، افزود: کسی که مورد عفو قرار می گیرد عفو شده 
و دیگر تمام است؛ منتها امکان دارد برخی مشروط عفو شده باشند و به دلیل 
اینکه وضعیت جالب نبوده، دوباره خوانده شــدند. عفو و مرخصی مشروط 

داریم؛ اما ممکن است برخی هم در این فاصله مرتکب خطایی شده باشند.

رئیس جمهور سابق، ورود به انتخابات آتی مجلس شورای اسلامی را کلید 
زده و قصد دارد به عنوان محور یک جریان سیاسی برای حضور در انتخابات 
فعالیت کند.در پی نزدیک شدن به آغاز فعالیت گروه های سیاسی برای انتخابات 
آتی مجلس شورای اسلامی که ۱۲ اسفند سال جاری برگزار خواهد شد، حسن 
روحانی، رئیس جمهور ســابق فعالیت های انتخاباتی خود را کلید زده است. 
»تدوین خاطرات دوران ریاســت جمهوری« حسن روحانی گام اول وی برای 
ورود به انتخابات آتی مجلس شورای اسلامی بود که گفته شده وی تأکید کرده 
که این کتاب در ماه های منتهی به انتخابات مجلس شورای اسلامی منتشر شود. 

وزارت صنعت، معدن و تجارت ادعای نسبت فامیلی همسر وزیر صمت 
بــا رییس جمهور را تکذیب و اعلام کرد: بــه دنبال ادعای مطرح در فضای 
مجازی مبنی بر نســبت فامیلی همسر وزیر صمت با رییس  محترم جمهور، 
وزارت صمت ضمن تکذیب این شایعه  سازی زشت و غیراخلاقی از سوی 
منتقدان دولت، اعلام کرد از افراد منتشرکننده این شایعه شکایت خواهد کرد.

سیدحسین موســوی تبریزی دادستان کل انقلاب در دهه شصت گفته 
اوایل انقلاب با مردمی که حجاب را قبول نداشتند، به راحتی صحبت می شد. 
به بی  حجاب ها می گفتم مردم برای دین انقلاب کرده اند و حجاب هم از اصول 
دین است؛ یا قبول نمی کردند یا رد می کردند و اینطور نبود که بر سرِ حجاب 
درگیری به وجود بیاید.سیدحســین موسوی تبریزی، دبیر مجمع محققین و 
مدرسین حوزه علمیه قم و دادستان کل انقلاب با اشاره به حاشیه هایی که این 
روز ها بر سر مساله حجاب و امر به معروف و نهی از منکر به وجود آمده است، 
اظهار داشت: حجاب همیشه در اسلام، یکی از تاکًیدات مهم بوده و همچنان 
هســت, اما اینکه این موضوع را به دیگران تفهیم کرد، نه با روز امکان پذیر 
است، نه با خنده. در واقع برای اینکه بتوان مفهومی را به دیگران تفهیم کرد، 

لازم است بین زور و خنده، حدِ وسطی لحاظ کرد.

ســخنگوی وزارت خارجه گفت: هیأت ایرانی که ا وارد ریاض شــده، در 
دو گــروه کاری در ریاض و جده اقدامات لازم را جهت راه اندازی ســفارت و 
سرکنسولگری و نیز فعالیت نمایندگی  دائم جمهوری اسلامی ایران نزد سازمان 
همکاری اســلامی انجام خواهد داد. ناصر کنعانی ســخنگوی وزارت خارجه 
اظهار داشــت: در گامی جدید و در راســتای اجرای توافق جمهوری اســلامی 
ایران و عربســتان سعودی برای ازسرگیری روابط رسمی و فعالیت دیپلماتیک 
نمایندگی های سیاسی و کنسولی دو کشور، هیأت فنی ایرانی وارد ریاض شد ه و 
مورد استقبال مسئولان عربستان سعودی قرار گرفت. کنعانی افزود: تلاش خواهد 
شد که نمایندگی های کشورمان قبل از ایام حج سالجاری بازگشایی و فعال شوند. 

محمد حســین پویانفر، مداح در ســحرگاه ۲۱ماه رمضان با بیان اینکه 
امیدوارم امر به معروف در سطوح بالا انجام شود و جوانان دلگیرند و باید از 
آنان دلجویی شود، گفت: آقایان مسئول! اشتباه شما پای دین و اهل بیت نوشته 

می شود. اگر کسی از بار مسئولیتی برنمی آید، کنار برود.

معاون سازمان انرژی اتمی ایران با بیان اینکه باید دانست که آب سنگین 
تولیــد ایران، یکــی از بهترین ها در دنیا بوده و حتــی در بازه زمانی خاصی 
آمریکایی ها نیز با آنالیزی که انجام دادند به دنبال خرید آن از ما بودند و مدارک 
آن موجود است که به این مساله اشاره داشته اند، گفت: به همین دلیل، بهترین 
تولید آب سنگین دنیا را داشتیم و هم اکنون با توجه به اینکه در رده اول دنیا 

قرار داریم، این محصول ما مشتری دارد.

شیخ حسین انصاریان در سخنرانی شب بیست و یکم ماه رمضان گفت: ۹۰ 
درصد خانم های بی حجاب را مقصر نمی دانم و خیلی هم دعاگوی آن ها هستم 
و دلم برای شــان می سوزد حتی اگر بگویند غلط کرده ای. باطن این خانم ها با 

خداست. با نماینده های آن ها صحبت کنید و خواسته هایشان را بشنوید.  

ابراهیم رئیســی در مراسم احیای شب بیست و یکم ماه مبارک رمضان 
و در شــب شــهادت مولای متقیان حضرت امیرالمومنین علی )ع(، در جمع 
زائران حرم مطهر امام راحل به سفارش امیرالمومنین )ع( به امر به معروف و 
نهی از منکر اشاره کرد و اظهار داشت: امروز وظیفه همه ما تبلیغ و گسترش 
معروفات و تذکر و نهی همه منکرات در جامعه اســت. رئیسی افزود: برخی 
تصور می کنند که تنها جلوه نهی از منکر، کشــف حجاب است، در حالی که 
باید در جامعه نســبت به همه منکراتی که وجود دارد از جمله رشوه، دزدی، 

روابط ناسالم اداری و فساد اقتصادی نیز حساس بود.

محمد فاضلی به ویدئویی حاشیه ساز از دیدار رییس جمهور واکنش نشان 
داد.محمد فاضلی، استاد دانشگاه و جامعه شناس در توییتی نوشت: »مورد پایتون 
گیت خوشبختانه علنی شده و آنقدر هم چرند هست که مبنای عمل قرار نگیرد 
)انشــاءالله( اما باید ترســید از هزاران جلســه ای که در آنها مقامات در معرض 
دانشمندان پایتونی قرار میگیرند؛ پایتونیسم منطق برنامه ریزی می شود و سیاست 
های پایتونی پنهان و آشکار وضع و اجرا می شوند.« اخیرا اظهارات فردی در جلسه 
موســوم به  »دانشــمندان یک درصد برتر جهان« با ابراهیم رئیسی سوژه فضای 
مجازی شده است. این فرد خطاب به رئیسی می گوید: »با »شبکه جهانی پایتون«، 

۴ سال آینده را می توانید پیش بینی کنید؛ »پاتیون« یک زبان برنامه نویسی است.

لطف الله ســیاهکلی، عضو کمیسیون صنایع و معادن مجلس گفت: وزیر 
صمت با موافقت افزایش تا ۴۲ درصدی قیمت خودرو به افزایش تورم دامن زده 
است و باید این وزیر استیضاح شود و با استیضاح وی باید به ناکارآمدی ها پایان 
دهیم. نماینده قزوین در مجلس گفت: جای تأسف دارد که خرید پراید هم برای 
مردم تبدیل به آرزو شــده و قیمت برخی از خودرو های داخلی به یک میلیارد 

تومان رسیده است.
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